
Bestyrelsesmøde 8. april 2025 

 

Til stede: Hjalte, Waldemar, Anders, Dagmar, Emma, Eik, Ulver, Signe 

Dagsorden: 

 

Konstituering af bestyrelse: 

• Formand: Ulver 

• Næstformand: Dagmar 

• Kasserer: Hjalte, Emma er på sidelinjen for at lære mere 

Rollefordeling i bestyrelse: 

• Facility ansvarlig: Anders 

• Web ansvarlig: Waldemar 

• Hold ansvarlig: Dagmar 

• Rutebyg ansvarlig: Eik 

Ekstraordinær generalforsamling  

• Nok efter sommerferien. Hvis det bliver før, er det fedt. Sigter efter aftale med 
revisor denne måned. I maj arbejde på at fikse det. Derefter bud på hvornår 
det skal være færdigt. 

Facebook tråde  

• Hej NKKJeg har læst, at DIF er på vej med en række anbefalinger vedr. digital 
adfærd i idrætsforeninger. Anbefalingerne omfatter blandt andet, at man ikke 
opretter tråde og grupper i Snapchat eller Facebook til at planlægge aktiviteter i 
foreningen. Se her:https://www.dif.dk/nyheder/2025/02/dif-paa-vej-med-
anbefalinger-til-digital-adfaerd-i-idraetsforeningerne 
Hverken jeg eller min datter (der går på NKK's børnehold) har en facebook-konto. 
Og vi får derfor ikke de beskeder, som deles i børneholdets Facebook-gruppe.  

Jeg vil derfor opfordre til, at I sender alle beskeder ud på mail - eller finder en 
anden app-løsning, der ikke kræver en SoMe-konto.  

mvh.  

● Juniorholdet har en lukket facebook gruppe. Der er mange tråde rundt 
omkring. Bestyrelsen er med forælderen, og trænerne skal se, hvordan 
de bedst kan finde en løsning der ikke er på SoMe kanaler. 

 

https://www.dif.dk/nyheder/2025/02/dif-paa-vej-med-anbefalinger-til-digital-adfaerd-i-idraetsforeningerne
https://www.dif.dk/nyheder/2025/02/dif-paa-vej-med-anbefalinger-til-digital-adfaerd-i-idraetsforeningerne


•   

• Der blev diskuteret hvorvidt ikke-medlemmer skal have adgang til 
træningen. Der er meget administrativt arbejde, der vil gå ind i at 
åbne for ikke-medlemmer skal have muligheden for at tilmelde sig 
en hvis tid før holdet starter, hvis det endnu ikke er fyldt op. Så er 
der heller ikke plads til, at medlemmer kan tilmelde sig senere. 
Bestyrelsen vælger at se det som at tilgodese fremmelsen af 
klatring og trænerne på holdet som gerne vil have fyldte hold; dr 
stemmes ja til at ikke-medlemmer må komme på dette hold. Man 
kan ikke få pengene tilbage for missede træningsgange. 

 

Børnehold venteliste procedurer 

I begyndelsen af sæsonen får de på ventelisten tilbudt pladser, og så har de et stykke tid til 
at svare, før pladsen bliver tilbudt til den næste. Børneholdene har ikke været fyldt ud i 
denne sæson, da sæsonen startede før de blev fyldt. Der er et dilemma med at ende sidst 
på ventelisten, eller ikke at rykke ned på ventelisten, da hver eneste mulighed kan anses 
som unfair for nogen. 

 

Skal vi bare helt slette ventelisten? 

i. Vi prøver med en venteliste på klubmodul 

ii. Alle de på ventelisten får en mail om, at de kan tilmelde sig nu, og 
ellers skrive sig på ventelisten. De får også en forklaring om hvorfor, 
og en forklaring om, at de skal prøve at melde sig til hver år, og at 
komme på ventelisten hvert år. 

 

Bestyrelsesweekend 

• 15. Juni er der temadag om frivillighed for bestyrelsen 

 

Strategi for 2025 

• Dette kan komme på dagsorden til næste møde og til temadag i juni 

• Årshjul fungerer rigtig godt i andre foreninger 

i. Et årshjul er godt at bringe til generalforsamling, så medlemmerne 
bedre kan se, hvad der sker i NKK i løbet af året, og hvad de kan 
hjælpe til med 



 

Feedback fra trænerne 

 

Angående ansættelse af en koordinator/projektleder til NFS (Nørre Fælled Skole): kan man 
bruge nogle af klubbens afsatte midler til ‘projekter’ til dette? Planen er også at ansøge om 
penge fra kommunen og fra Dklaf. Tilsammen vil der muligvis kunne strikkes en stilling 
sammen på ca 15 timer om ugen. 

• Bestyrelsen vil ikke bruge penge fra projektmidler. Forøget på 
generalforsamling til faciliteter eller projekter fx crackrack 

• Der er skrevet store dele af en ansøgning til kommunen 

 

Kan man give en træner adgang til holdtilmeldingerne i klubmodul for at gøre holdene mere 
selvkørende og lette sekretærens arbejde? Og evt. også adgang til at skrive beskeder ud til 
de holdtilmeldte? 

• Det bliver undersøgt 

 

Kan man indtænke løntrin i lønsatsen efter relevant uddannelse? Træner 1,2,3, en 
idrætsuddannelse, lærerstuderende eller pædagogstuderende. Løntrinene skal være 
stigende fra det nuværende niveau. 

• Rutebyg er flad struktur, headsetter får ikke mere i løn, bare mere tid 

• Frivillig forening eller virksomhed? 

• Ikke noget der behøver besluttes nu 

 

Autonomt NFS/hold-udvalg? 

• Der skal være en form for ramme for hvem der er i udvalget 

i. Fx en repræsentant fra bestyrelsen og en fra trænerholdet 

ii. Stemme: oprette autonomt NFS udvalg, der skal stadig udarbejdes 
rammer? Enstemmigt vedtaget  

 

Klubtur/K2 

Kan vi holde en klubtur der samtidig er et K2 kursus på Bornholm? Kan instruktøren (som er 
I3/må lave inde til ude) få kompensation? 



Der stemmes for, at instruktøren må få 350 kr i turtillæg, for afholdelsen af turen, udover b-
honorar for kurset. Denne beslutning danner ikke præcedens, og andre ture som denne skal 
overvejes nærmere af bestyrelsen. 


